
 

 

 

Van: Stan Backus  

Verzonden: donderdag 27 augustus 2020 20:48 

Aan: Raadsgriffie 

CC: College; Henk Rademakers; Management Team 

Onderwerp: Brief aan de raad over de postkoets 

 

Aan: De raad van Leudal 

cc.: Bestuur MFC de Postkoets 

 

Heythuysen, 27 augustus 2020 

 

Onderwerp: Postkoets Horn 

 

 

Geachte raadsleden, 

 

Onlangs ben ik geïnformeerd door het bestuur van de Postkoets dat zij van de exploitant te horen 

hadden gekregen dat hij voorlopig de Postkoets gesloten zou houden. Ook voor verenigingen. De 

exploitant heeft daarbij aangegeven dat de kosten hoger zijn dan de baten en dat de Postkoets 

daarom voorlopig niet opengaat. Het bestuur heeft in een gesprek met de exploitant gezocht naar 

een oplossing maar dat is tot op heden niet gelukt. Daarop zag het bestuur zich genoodzaakt de 

exploitant te sommeren om de Postkoets weer te openen en wel per 1 september.  

 

Vandaag heb ik met het bestuur over de ontstane situatie gesproken en hoewel de nood hoog is 

wacht ik eerst 1 september af. Mochten partijen nader tot elkaar komen en is een gesprek met de 

gemeente gewenst dan zal ik daar uiteraard gehoor aan geven. Ook als de nu ingezette acties niet 

leiden tot een heropening van de Postkoets zal ik weer met het bestuur in overleg treden. 

 

 

Hoogachtend, 

Namens het college, 

 

Mr. Stan B.J. Backus 

Wethouder Leudal 

 


